
Zápisnica 

zo zasadnutia Rady školy pri SPOJENEJ ŠKOLE, Masarykova 24, Prešov, 

ktoré sa uskutočnilo dňa 08.06.2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neospravedlnená neúčasť: RNDr. Zuzana Bednárová, PhD. a Ing. Aleš Škultéty 

 

Členov Rady školy a prítomných hostí privítala predsedníčka RŠ Ing. Tatiana Štofková. 

Program, ktorý bol navrhnutý, prešiel hlasovaním všetkých prítomných bez zmien. Neboli 

odporúčané žiadne zmeny, ani doplnenia, ani pripomienky. Takže sa zasadnutie konalo podľa 

predloženého programu zasadnutia. 

 

Program zasadnutia: 

1. Správa o hospodárení školy, záväzky a pohľadávky školy: Informáciu podal PaedDr. Michal 

Čiernik riaditeľ Spojenej školy spolu s pani zástupkyňou Ing. Iveta Drabovou. 

 

2. Informácia o priebehu maturitných skúšok: Informáciu podal PaedDr. Michal Čiernik riaditeľ 

Spojenej školy. 

 

3. Informácia o prijímacom konaní: Informáciu podal PaedDr. Michal Čiernik riaditeľ Spojenej 

školy.                                                                                   

 

4. Informácia o pedagogicko-organizačnom zabezpečení výchovnovzdelávacieho procesu pre 

školský rok 2023/2024: Informáciu podal PaedDr. Michal Čiernik riaditeľ Spojenej školy.                                

 

5. Návrh počtu žiakov do 1. ročníka pre šk. rok 2024/2025 (nový študijný odbor ekonomicko-

právne činnosti v podnikaní): Pán riaditeľ podal návrh počet žiakov prijímaných do 1. ročníka 

pre školský rok 2024/2025. 

 

6. Rôzne: PaedDr. Michal Čiernik riaditeľ Spojenej školy informoval o Centre odborného 

vzdelávania a prípravy pre zdieľanú ekonomiku, financie a administratívu. Pán PaedDr. 

Miroslav Benko, MBA, PhD., LL.M predložil návrh na určitú formu odmeny, spôsob a formu 



ponecháva na Odbore školstva PSK, za pozitívny posun tejto školy k dobrým výsledkom 

a reprezentácie školy, ktorej je zriaďovateľom PSK. Ing. Bohuš Popík, MBA, zástupca 

riaditeľa informoval o zahraničnej praxe našich žiakov. Mgr. Iveta Ligdayová,  vedúca úseku 

pre výchovu mimo vyučovania informovala o činnosti školského internátu. Pani zástupkyňa 

Ing. Iveta Drabová informovala o rekonštrukcii chlapčenských spŕch a zabezpečenie 

multifunkčného zariadenia pre ŠI.               

 

7. Záver. Zasadnutie Rady školy ukončila predsedníčka RŠ Ing. Tatiana Štofková,    poďakovala 

sa prítomným za účasť. 

 

 

Zapísal: Ing. Miroslav Vrabeľ 

V Prešove dňa 09.06.2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie 

Zo zasadnutia Rady školy pri Spojenej škole, Masarykova 24, Prešov, 

ktoré sa uskutočnilo dňa 08.06.2023 

 

Rada školy berie na vedomie: 

a) Správu o hospodárení školy, záväzky a pohľadávky školy, 

b) Informáciu o priebehu maturitných skúšok, 

c) Informáciu o prijímacom konaní, 

d) Informáciu o pedagogicko-organizačnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho 

procesu pre školský rok 2023/2024, 

Rada školy schvaľuje: 

- Návrh počtu žiakov do prvého ročníka pre šk. rok 2024/2025 (nový študijný odbor 

ekonomicko-právne činnosti v podnikaní). 

 

v Prešove dňa 09.06.2023 

 

 

 

 

 

 

 

 


